



# TJØRNEGÅRDSKOLEN

## Referat SKOLEBESTYRELSESMØDE

Torsdag d. 14.3.2024

KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres en let anretning under mødet.

OBS. Fra kl. 15:30 – 17:00 arbejdsmøde – de to spor fra Tænk tanken.

Deltagere: Forældrerepræsentanter, udvalgte medarbejdere og ledelse.

Indkaldt	<p><b>Forældrerepræsentanter:</b> Isabel Blanco, Anne-Mette Dinsen Schjødt Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille van Kleef, Daniel Andreasen; Andreas Knorr Søndergaard</p> <p><b>Erhvervsrepræsentanter:</b> Katrine Heidelberg, Camilla Sonne Wellendorf</p> <p><b>Suppleanter:</b> Nina Levinsky Thorsboe</p> <p><b>Elever:</b> Clara Fischer Rønne; Ahmad Hawat</p> <p><b>Medarbejdere:</b> Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-Ohlendorff (pædagog)</p> <p><b>Ledelse:</b> Annette Rasmussen (skoleleder) Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af mellemtrin og udskoling) Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO)</p>	Afbud	
Mødeleder	Pernille	Fraværende	Ahmat, Clara
Ca. tid	Punkt	Referent	Rasmus
17:00 17:02	<p><b>1. Godkendelsespunkt.</b> Godkendelse af dagsorden v./Pernille</p>	Godkendt	



17:02- 17:05	<b>2. Godkendelsespunkt</b> Referat 7.12.23 v./Pernille	Godkendt
17:05- 17:10	<b>3. Eventuelt</b>	Katrine spørger om deltagelse i basket turnering, og Jacob tilkendegiver, at det vil vi gerne være med til.
17.10- 17:20	<b>4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen.</b> v./AR, RE, MDJ <ul style="list-style-type: none"> <li>• Personalenytt v/alle</li> <li>• Opsamling fra trivselsdagen v/RE/MDJ</li> <li>• Status Forskønnelsesprojekt v/RE</li> <li>• Estimeret tilbagemelding fra STUK v/AR</li> <li>• Status på APV i SFO'en v/MDJ</li> <li>• Evt.</li> </ul>	Annette informerede om ansættelse af ny leder på C-sporet, hvor der bliver meldt officielt ud i næste uge i forhold til hvem det er. Annette informerede desuden om ansættelsen af nye inklusionsmedarbejdere samt om processen for fagfordelingen.  Maj og Rasmus informerede om trivselsdagen, og Ann-Sofie supplerede med, at det havde været en god oplevelse for de børn hun selv talte med.  Annette og Rasmus informerede om forskønnelsesprojektet.  Annette informerede om tilbagemelding fra STUK, og vi forventer at høre fra dem i starten af april.  Maj informerede om arbejdet med APV'en i SFO'en, hvor der er iværksat en række praktiske tiltag.
17:20- 17:25	<b>5. Orienteringspunkt fra SB Formand</b> v/Pernille <ul style="list-style-type: none"> <li>• SB valg 24</li> <li>• oplæg d.19/6 ifb med nye forældre</li> <li>• kommende dialogforum</li> <li>• indsupplering af Anne-Mette som formand i perioden 8/5-8/7</li> <li>• EVT.</li> </ul>	Pernille informerede om det kommende valg til skolebestyrelsen, hvor Isabel er på valg, og hvor vi også gerne vil have valgt en ekstra suppleant. Torsdag den 2. maj kl. 16.30 afholdes der valg. Andreas opfordrer til at tage fat i klasserådene på de forskellige årgange. Katrine vil også forsøge at sprede budskabet i helhedsplanen.  Pernille informerede om forældreoplæg for kommende skolestartere den 19/6 kl. 17.00 til 18.30, hvor der er brug for nogle frivillige forældre til at deltage, da Pernille selv er ude at rejse.



		<p>Pernille informerede også om kommende dialogforum, der finder sted den 23. april på Rådhuset.</p> <p>Vi valgte Anne-Mette som formand 8/5 til den 8/7. Nina indtræder i SB som suppleant for Daniel, fra nu og frem til sommerferien.</p>
17:25-17:35	<p><b>6. Beslutningspunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> <a href="https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&amp;punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525">https://dagsordener.roskilde.dk/vis?id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76&amp;punktid=ad2a7099-7a9e-4273-aa66-fc3f6eefb525</a></p> <p>Skolebestyrelsen skal tage stilling til ovenstående punkt fra SBU. Fremlæggelse af punktet v/AR</p>	<p>Vi diskuterede formatet for skolefotos, og SB besluttede at bevare skolefotos i den form vi har nu.</p>
17:35-17:40	<p><b>7. Godkendelsespunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Skolebestyrelsen skal godkende timefordelingsplanen for 24/25. Bilag eftersendes.</p>	<p>Annette gennemgik timefordelingsplanen, og den blev godkendt. Vi vil muligvis tage emnet om svømning op igen.</p>
17:40-17:50	<p><b>8. Orienteringspunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> På baggrund af Borup-sagen orienteres om Roskilde kommunes Beredskabsplan jf. bilag v/AR</p>	<p>Annette gennemgik beredskabsplanen, der blev udsendt igen fra forvaltningen på baggrund af Borup sagen.</p>
17:50-18:05	<p><b>Pause og spisning</b></p>	
18:05-18:15	<p><b>9. Orientering – lukket punkt (elever deltager ikke)</b></p>	<p>Annette informerede om det lukkede punkt.</p>
18:15-18:30	<p><b>10. Godkendelsespunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Budget 24 fremlægges v/AR Bilag eftersendes</p>	<p>Budgettet blev godkendt.</p>
18:30-18:45	<p><b>11. Orientering- og drøftelsespunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Med udgangspunkt i SBU sag om udmøntning af midler til Styrkelse af almenområdet ved forebyggende og tidlig indsats på skoleområdet jf.</p>	<p>Annette informerede om ressourcemodellen, og om de ekstra tilførte midler fra SBU, hvor der i år 2024 er afsat 5/12 af et årsværk til at ansætte en</p>



	bilag orienteres om tildelingen til Tjørnegårdskolen samt forslag til anvendelse jf. bilag v/AR	støtteperson i indskolingen, fx som inklusionspædagog eller andet relevant.  Samlet er det tanken, at de tilførte midler skal understøtte vores struktur her på Tjørnegårdskolen, med to afdelinger i både almen afdelingen og i specialklasserækken.
18:45- 18:55	<b>12. Orienteringspunkt</b> Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter	Næste elevrådsmøde er torsdag den 21. marts. Rasmus spørger Ahmad om deltagelse i næste møde.
18:55 19:00	<b>13. Punkter til næste møde</b>	Princip for princip om mobiltelefoner og smartwatches. Godkendelse af Regnskab 24. Årshjul for SB. Den nye legeplads.